
Tisztelt Szepetneki Lakosok! 

2019-ben a Roma Nemzetiségi Önkormányzat megújult. A roma választópolgárok 

szavazatai alapján az RNÖ elnöke Balogh Evelin lett. Tagjai: Kalányos György és 

Horváth Attiláné. Munkánk során szeretnénk együttműködni a helyi 

önkormányzattal, a nemzetiségi önkormányzatokkal, a számos, helyben 

tevékenykedő egyesülettel, intézménnyel, és minden szepetneki lakossal. 

Szeretnénk, hogy rendezvényink minél több embert elérjenek, és tevékenységünk 

minden Szepetneken élő embernek hasznára váljon. 

Mottónk: “Együtt egymásért – Szepetnek lakosságáért.” 

Elérhetőségeink: Balogh Evelin +36709071125 

email: evelinb505@gmail.com 

                                 Kalányos György +36/30/996-6687 

  

     

A Belügyminisztérium Társadalmi Felzárkózásért Felelő Helyettes Államtitkára a 

Roma Nemzetiségi Önkormányzatot 500.000.- Ft támogatásban részesítette. 

Azonosító száma: ROMA-NEMZ-KUL-20-0522 

A pandémiás élethelyzet okozta korlátozások miatt a hetedik művészet világát hívtuk 

segítségül a program megvalósításához. Dokumentumfilmet forgattunk a zalai 

holocaust áldozatainak emlékére. Interjúalanyunk Kardos Ferenc, a nagykanizsai 

Halis István Városi Könyvtár Igazgatóhelyettese, holocaust-kutató,tanár volt. A film 

önmagában beszédes a  borzalmakról az azóta is feldolgozhatatlan tragédiáról. 

Emlékműveket jártunk vele végig, mindegyiknél külön elmondta a jelentését, 

történetét. Fenyvesi Attila roma zenész szívbemarkolóan pengette a húrokat a 

filmben. Miután a filmesszervezet elkészítette a filmet, a helyi  iskolában 

levetítettük a diákoknak. Szerettük volna ha tisztában vannak a valós történelmi 

eseménnyel, amely szinte helyben, a környezetükben történt  felmenőik ifjú 

korában. Társadalmilag releváns feladatnak tartjuk az integrálást, ez okból is fontos 

volt számunkra a film bemutatása, hogy ne csak a roma gyerekek legyenek tisztában 

a múlttal. Sokkoló volt számukra az amerikai játékfilmek után ezt látni, abban a 

tudatban, hogy ez itt saját hazájukban történt. Soha, de soha többet nem történhet 

ilyen-valljuk mi, és ezt akarjuk erősíteni a felnövekvő nemzedékben is. A toleranciát, 

az elfogadást ,főleg ebben a világban, amit a vírus miatt meg és át kell élnünk. 
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